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Protokoł Nr  VII/2017 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  3 października  2017 roku 

w sali  Urzędu Stanu Cywilnego  

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 (na wniosek wójta gminy) ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446, poz. 1579). 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 16
00

 do 16
50

. 

Na 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Spóźnili się radni:  A. Wiekierak. 

  

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Z-ca Wójta p. M. Jończyk,   

Skarbnik Gminy p. B. Nalaskowska oraz dyr. GZK p. L. Dziamski. 

Sołtysi: M. Wędzińska,  St. Mikulski.   

Radni powiatowi: nieobecni 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad. Na wniosek Wójta 

zostają wprowadzone dwa projekty uchwał dotyczące zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania, które były omówione na posiedzeniach komisji. Porządek obrad będzie 

sie przedstawiał następująco:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych.  

8. Podjęcie uchwał:    

 1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

2)  w sprawie  zmiany WPF, 

 3) w sprawie  wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca  ubiegający się o 

 uzyskanie zezwolenia  na prowadzenie działalności w zakresie  odbierania odpadów 

 komunalnych, 

 4)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

 przestrzennego dla terenów położonych w Maksymilianowie, gmina Osielsko - 

  " Maksymilianowo I " 

 5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

 przestrzennego dla terenów położonych w Maksymilianowie, gmina Osielsko - 

  " Maksymilianowo II " 

 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 
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Ad. 3  

Porządek obrad: 

Wobec braku  sprzeciwu i wniosków, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek 

obrad z uwzględnieniem wniosku  Wójta.  Wynik głosowania był jednogłośny – za. 

Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty następującą ilością głosów: 

za – 13 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

 

 

Ad.5.   

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał.– 

stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

Pytania zadali:  

A. Matusewicz  zapytał o terminy zakończenia inwestycji drogowych przy ul.  Tapicerskiej 

 i ul. Zakopiańskiej oraz o wysokość kar umownych za niedotrzymanie terminu wykonania 

prac. 

A. Słysz-czy ul. Lipowa w Maksymilianowie będzie utwardzona.  

Wójt - tak. ul. Lipowa będzie asfaltowana. Odbiór robót na ul. Tapicerskiej nastąpi w 

październiku br., natomiast odbiór ul. Zakopiańskiej został przesunięty. Wysokość kary za 

niedotrzymanie terminu wacha się  0,2% -0,5 % za każdy dzień zwłoki. 

Ad. 6.  

Składanie interpelacji: 

A. Matusewicz- Panie Wójcie, dwa lata temu komisja monitorująca stan dróg w gminie wskazała 

potrzebę przebudowy skrzyżowania ulic Wierzbowej, Świerkowej i Jarzębinowej. Propozycja została 

zaakceptowana, a szczegóły poprawy bezpieczeństwa w tym miejscu - omówione wspólnie z 

przewodniczącym Rady, szefem GZK  w obecności wójta. Projekt i wykonanie nawierzchni z kostki 

brukowej miały być gotowe w tym roku. 

1. Na jakim etapie jest inwestycja? Kiedy możemy spodziewać się jej zakończenia? 

Po wybudowaniu ulicy Jaworowej ruch na tym skrzyżowaniu stał się trudniejszy ze względu na samą 

geometrię skrzyżowania oraz dojście do placu zabaw, boiska i sklepu.  

 

Podczas ostatniego zebrania wiejskiego ze zrozumieniem przyjęto propozycję mieszkańca 

oznakowania ulicy Botanicznej i przyległych ulic znakiem ostrzegawczym A-5. 

1. Czy jeszcze w tym roku doczekamy się oznakowania znakiem A-5 odpowiednich 

skrzyżowań na Botanicznej w Osielsku? 

Uważam, że sprawy interwencyjne zgłaszane podczas zebrań wiejskich (za taką uważam min. 

oznakowanie ulicy Botanicznej) powinny być załatwiane bezzwłocznie. Ciekaw jestem, czy ta sprawa 

podzieli los utwardzenia skrajni ulicy Wiatrakowej wzdłuż ośrodka zdrowia, co umożliwiłoby  

bezpieczne i legalne parkowanie. Na jej załatwienie czekamy już dziesiąty miesiąc! 

Forma odpowiedzi– pisemna 
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Ad. 7. 

 Zapytania do radnych powiatowych: 

A. Różański - nadal nie ma namalowanych pasów na jezdni ul. Bydgoskiej, od Niemcza do 

Żołędowa. Tyle było zapewnień, że już nastąpi realizacja.  

A. Matusewicz-  ścieżka rowerowa wzdłuż ul. Bydgoskiej  pomiędzy Niemczem, a 

Jagodowem jest zarwana. 

G. Paliwoda- zapytał kiedy będzie namalowane przejście dla pieszych na ul. Bydgoskiej przy 

skrzyżowaniu z ul. Koronowską. 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

 Wobec braku pytań, Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. Wynik głosowania był następujący:  

za - 12 

przeciw- 2 

wstrzymał się - 1. 

 

Uchwała Nr VII/93/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osielsko na lata  2017 –2025. 

Wynik głosowania był następujący:  

za - 12 

przeciw- 2 

wstrzymał się - 1. 

 

Uchwała Nr VII/94/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  wymagań, jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie gminy Osielsko. 

 Wynik głosowania był następujący:  

za - 12 

przeciw- 1 

wstrzymało się - 2. 

 

Uchwała Nr VII/95/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie   przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 

w Maksymilianowie, gmina Osielsko -" Maksymilianowo I ".   

Wynik  głosowania był jednogłośny -za. 

Uchwała Nr VII/96/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 

w Maksymilianowie, gmina Osielsko - " Maksymilianowo II ".  

Wynik  głosowania był jednogłośny -za. 

Uchwała Nr VII/97/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Ad.9. 

 Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

Wójt - zgodnie ze sugestią składającego interpelację odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 

Ad. 10 

Wolne wnioski i zapytania: 

 

B. Polasik- wnioskuje postawienie dwóch wiat przystankowych przy ul. Słowackiego w 

Niemczu.   

A. Różański - zapytał o etap prac związanych  z budową świetlicy w Niemczu, 

-   pytanie skierował do dyrektora GZK, jadąc ul. Szkolną w kierunku ul. Głównej w 

Maksymilianowie po prawej stronie jezdni są dwa różne znaki drogowe. 

Dyrektor GZK odpowiedział, że sprawdzi stan oznakowania ulicy Szkolnej.  

A. Słysz - przed skrzyżowaniem  jest jeszcze  ul. Azaliowa i być może znaki są prawidłowo 

ustawione.    

Wójt - na budowę świetlicy w Niemczu został ogłoszony przetarg. 

 A. Matusewicz- poprosił o zrelacjonowanie spotkania Wójta z Zarządem Dróg Miejskich 

 i Komunikacji,  

- czy jest jakiś klucz stosowania rodzaju oświetlenia, to raz są lampy ledowego, a raz sodowe, 

Wójt - ma wejść w życie nowa ustawa "komunikacyjna". ZDMiK ma przedstawić  koncepcję  

funkcjonowania linii komunikacji miejskiej na terenie naszej gminy pod kątem nowej ustawy.  

Rozważana jest możliwość utworzenia komunikacji wewnątrz gminnej z punktem 

przesiadkowym do Bydgoszczy.  

Oczekuję symulacji kosztów. Myślę, że jeszcze w tym roku będziemy znać szczegóły. 

Obecnie funkcjonujące linie miejskie będą utrzymane. Przez okres budowy trasy S5 będzie 

problem  ze skomunikowaniem miejscowości Bożenkowo z Osielskiem. 

Jeżeli chodzi o rodzaj lamp, to wygląda tak, że przy liniach kablowych stosowane są lampy 

sodowe, z uwagi na uwarunkowania techniczne natomiast w przypadku budowy nowej linii   
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stosowane jest oświetlenie ledowe. Parking przy Eldencie, nie będzie zlikwidowany tylko 

ograniczony o 1 metr na rzecz jezdni. Całkowita szerokość jezdni będzie wynosić  5 metrów.   

 G. Paliwoda poprosił o sprawdzenie przez GOPS dwóch rodzin w Bożenkowie.   

I. Ratuszna zapytała o termin wykonania nakładek asfaltowych w Bożenkowie oraz to żeby 

GZK złagodził zakręt ul. Palińskiego i Rekreacyjnej.  

Wnioskowała o dofinansowanie do linii Nr 403 celem zorganizowania  dodatkowego kursu 

autobusu. W tej chwili po godz. 18.00 nie ma możliwości powrotu z Bydgoszczy. 

Wójt odpowiedział, że kolejny raz będę rozmawiać z przewoźnikiem linii Nr 403.  

K. Cichański na ul. Kolonijnej  w Osielsku przed przejściem dla pieszych odwołany jest znak 

ograniczenia prędkości 40 km/h, natomiast za przejściem jest już miejscowość Niemcz znak   

jest powtórzony. Wnioskuję o przywrócenie znaku ograniczenia  prędkości przed przejściem 

dla pieszych.  

Wójt poinformował, że wniosek ten skierujemy do Starostwa Powiatowego. 

J. Baumgart- pytałem na komisji oraz temat był poruszany na zebraniu wiejskim, a dotyczy 

stanu dróg osiedlowych. Ostre łuki są załamywane przez ciężkie pojazdy.  Uzyskałem 

informację od merytorycznych pracowników, że jat taka technika budowy. 

Podał jako przykład ul. Storczykową gdzie jej łuki są łagodne. 

Wójt - szerokość jezdni zależy warunków technicznych drogi. Drogi osiedlowe, dojazdowe 

czy zbiorcze mają różne parametry i wiąże się z tym, że łuki łagodniejsze  i mniej łagodne. 

- na ul. Kwiatowej rozładowywane są samochody ciężarowe. Nie raz jest jeden a nieraz dwa 

samochody ciężarowe i zarówno ulica jak i pas drogowy jest placem manewrowym. Towar 

godzinami stoi na paletach na ulicy. 

Wójt - sprawę tą należy zgłosić na Policję. Dokonałem sprawdzenia i wtedy nie było żadnych 

samochodów. Dyrektor GZK sprawdzi  

B. Leszczyński - wykonawcy przy budowie S5 nie przestrzegają przepisów ruchu drogowego 

dot. nieprzestrzegania prędkości. 

Wójt -  z wykonawcą  spisany jest protokoł, gdzie określone są warunki  w jaki sposób mają 

być oznakowane pojazdy. Każdy samochód winien mieć za szybą białą tablicę z napisem S5.  

A. Matusewicz- wnioskował aby np. podczas kolejnej sesji rady, Prezes Lokalnej Grupy 

Działania "Trzy Doliny" przedstawił w jakich projektach gmina może wziąć udział.   

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

  

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 

 

 


